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Til Fødevarestyrelsen, vedr. sag om MRSA-inficerede svinefarme 

Vi har i dag bedt ombudsmanden om igen at gå ind i MRSA-sagen, efter at Fødevarestyrelsen har 
udsat behandlingen af vores anmodning om aktindsigt i alle MRSA-inficerede svinebesætninger 
med henvisning til, at en stævning fra interesseorganisationen Landbrug og Fødevarer skal have 
opsættende virkning.

Se vedlagte henvendelse til Ombudsmanden. Vi vil i den forbindelse bede Fødevarestyrelsen om 
af sig selv at genbehandle sagen og umiddelbart udlevere navnene på de MRSA-inficerede 
svinefarme, samt øvrigt materiale, som fremgår af vores aktindsigtsbegæring af 6. juni 2014.

Her skal være særskilt henlede opmærksomheden på resultaterne af den nye 
stikprøveundersøgelse af 200 svinefarme, som blev igangsat i år, og som vi kan forstå er 
færdig og hvor dele af resultaterne er blevet udleveret til Landbrug & Fødevarer. Alle 
dokumenter og hele journallisten i denne sag ønsker vi indsigt i i henhold til 
miljøoplysningsloven.

I fald at styrelsen mod forventning ikke udleverer oplysningerne til os, beder vi oplyst med hvilken 
lovhjemmel styrelsen forsvarer sin lukkethed. Der er tale om meget vigtige miljøoplysninger.

Vi vil samtidig bede Fødevarestyrelsen om at fremsende en kopi af stævningen fra Landbrug og 
Fødevarer.
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